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Tomko: 

Podnet občana ohľadom mestského cintorína. Občan sa pýta, neviem, či som sa už raz nepýtal 

na tento jeho podnet, na vybudovanie nového parkoviska pri vstupnej bráne od športovej haly. 

Ja som tam bol pozrieť osobne, je tam vytvorený priestor na to, aby aj tam bolo vytvorené 

parkovisko pre obyvateľov, ktorí idú z boku od športovej haly na cintorín. 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Mestský cintorín z južnej strany, rozšírenie parkovacích plôch. Áno pán poslanec, bola to 

vízia, ktorá bola predstavená pri prvom pláne rekonštrukcie Domu smútku, potom tento plán 

vypadol z návrhu riešenia a rekonštruoval sa len Dom smútku za ten už známy obnos peňazí, 

takže parkovacie plochy sa z toho už neurobili, ale v prípade potreby tak, ako je to už od 

minulého roku pravidlom, postupne rozširujeme spevnené plochy. Zatiaľ kapacitne pri 

nárazových akciách, tzn. v období, kedy občania navštevujú hromadne cintorín, využívajú aj 

parkovisko pri športovej hale, na to je určené takisto aj za športovou halou, takže tento zámer 

je tam reálny na postupné rozšírenie parkovacích plôch, keďže ich využívajú priebežne aj 

občania bývajúci v okolitých blokoch. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


